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Information 

Beslut 
Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
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Utbildningsnämnden får information om fonologisk screening, välfärd skolas språksatsning 

och forskning om språkutvecklande arbetssätt. Informationen ges av Anna Stridh, 

Pedagogisk utvecklingsledare vid enheten för Barn- och elevhälsa. 

Beslutsgång 
Utbildningsnämnden noterade informationen till protokollet. 

Ordförandes signatur Ju,erandes signatur Utdragsbestyrkande 
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§ 34 UBN 2017/106 

Tertialbokslut I år 2017, utbildningsnämnden 

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar fastställa tertialbokslut 1, januari-april för år 2017. 

Ärendet 
Utbildningsnämnden redovisar ett överskott på 10 284 tkr för perioden januari- april 
2017. 

Det sammanvägda överskottet beror till största delen på färre barn och elever i förhållande 
till befolkningsprognosen och därmed budget. Osäkerheten kring antalet nyanlända barn 
och elever samt befolkningsprognos mars 2017 ligger till grund för lagd prognos som visar 
ett överskott på 6 000 tkr för år 2017. 

Endast två resultatindikatorer redovisas i detta bokslut då resultaten från föräldra- och 
elevenkäten har blivit försenade. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från utbildningsenheten daterad 2017-05-05. 
Bilaga: Resultatindikatorer UBN 2017 

Yrkanden 
Tobias Nässen (M) yrkade bifall till utbildningsenhetens förslag. 

Bes I utsgång 
Utbildningsnämnden beslutade i enlighet med Tobias Nässens yrkande. 

O rdförandes signatur 
I 

Jus~erandes signatur Utdrags bestyrkande 
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UBN 2017/78 

Förslag till yttrande över SOU 2017:20 "Tillträde för 
nybörjare - ett öppnare och enklare system för tillträde 
till högskoleutbildning" 

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar föreslå kommunstyrelsen att anta yttrande över SOU 2017:20 
"Tillträde för nybörjare - ett öppnare och enklare system för tillträde till 

högskoleutbildning". 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

Ärendet 
Den så kallade Tillträdesutredningen har lämnat förslag till ett nytt system för tillträde till 

högskoleutbildning på grundläggande nivå. Direktiven har varit att ett nytt system ska vara 
mer öppet och enklare. Gymnasieskolan ska även fortsättningsvis vara huvudvägen till 
högskolan, det ska finnas fler vägar till högskolan och bestämmelserna ska möjliggöra ett 
livslångt lärande. Nacka kommun är inte remissinstans men då förslaget innebär 
långtgående konsekvenser för gymnasieskolan har utbildningsnämnden valt att yttra sig. 

Utbildningsenheten föreslår utbildningsnämnden att i stort bifalla förslagen men avstyrker 

följande förslag: 

• En nedre åldersgräns för behörighetsprovet. 

• En nedre åldersgräns för högskoleprovet. 

• Kompletterade betyg eller betyg som lästs upp, ska vid beräkning av meritvärde inte 

räknas som ett högre betyg än E. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från utbildningsenheten daterad 2017-05-04 

Bilaga 1: Förslag till yttrande över SOU 2017:20 "Tillträde för nybörjare - ett öppnare och 

enklare system för tillträde till högskoleutbildning" 
Bilaga 2:Remiss SOU 2017:20 Tillträde för nybörjare 

Yrkanden 
Tobias Nässen (M) yrkade bifall till utbildningsenhetens förslag med instämmande av 

Espen Bjordal (S), Magnus Söderström (MP) och Mikael Carlsson (NL). 

Beslutsgång 
Utbildningsnämnden beslutade i enlighet med Tobias Nässens yrkande. 

Ordförandes signatur 

/ '--J. I (l _.I\../ 
~~/ 

Justl;lrandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Lena Linnerborg lät anteckna följande för Liberalernas grupp: 
Liberalerna vill uppmärksamma nämnden på riskerna med att man tillåter så kallade 

konkurrenskomplettering av betyg. Att läsa om kurser för att nå högre betyg leder till ett 

ökat lärande, vilket är bra, men innebär samtidigt att de elever som satsat redan i 

gymnasieskolan missgynnas i konkurrensen om attraktiva högskoleplatser. Liberalerna 

anser därför att utredningens ursprungliga förslag i denna del är att föredra. 

Ordförandes signatur Utdrags bestyrkande 
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§ 36 UBN 2017/92 

Yttrande över detaljplan för sydvästra Plania, fastigheten 
Skicklaön 268:4 med flera 

Beslut 
Utbildningsnämnden beslutar att anta yttrande över detaljplan för sydvästra Plania, 

fastigheten Sicklaön 268:4 med flera. 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

Ärendet 
Utbildningsnämnden har av planenheten inbjudits till att lämna remissvar på förslag till 
detaljplan för Plania, fastigheten Sicklaön 268:4 med flera. Utbildningsnämnden lämnar 

synpunkter på förslaget i de delar som berör nämndens ansvarsområde. 

Detaljplanens övergripande syfte är att möjliggöra stadsutveckling i enlighet med antaget 
detaljplaneprogram för Planiaområdet. Målet är att det inom området ska tillskapas cirka 

360 nya bostäder, Sickla skola utökas till cirka 1 100 elever i en ny byggnad och 12 
förskoleavdelningar placeras i två av skolbyggnaderna från 1950-talet. Dessutom planeras 
för två idrottshallar och en bollplan. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från utbildningsenheten daterad 2017-05-04 

Bilaga: Yttrande över förslag till detaljplan för sydvästra Plania, fastigheten Sicklaön 268:4 

med flera 

Yrkanden 
Tobias Nässen (M) yrkade bifall till utbildningsenhetens förslag. 

Bes I utsgång 
Utbildningsnämnden beslutade i enlighet med Tobias Nässens yrkande. 

Protokollsanteckningar 
Espen Bjordal, för den Socialdemokraternas grupp, och Magnus Söderström, för 
Miljöpartiets grupp, lät gemensamt anteckna följande: 
Socialdemokraterna och Miljöpartiet vill poängtera att vid utbyggnad och nyetablering se 
till att man redan i planen har väl fungerande infrastruktur och att det finns utrymme för 

runt skolorna. Vi ser på många håll i Nacka att trafiksituationen runt skolorna har 

Ordförandes signatur Utdragsbestyrkande 
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totalhavererat. Det handlar om att ha fungerande av och påstigningsplatser, 

övergångsställen, belysning, personalparkering m.m. 

Det är också viktigt att vi i planen ska värna är barnens utemiljö. I plan- och bygglagen 
(2010:900) står att läsa: "Om tomten ska be!yggas med lyggnadsverk som innehåller en e-/fcr faira 
bostäder eller lokaler.for fiitidshev1, fiirskola, skola eller annan jämfiirlig verksamhet, ska det på !011Jten 

eller i närheten av den finnas tillräckligt stor friyta som är lämpligfiir lek och utevistelse. Om det inte finns 

tillräckliga utrymmen fiir att ordna både friyta och parkering enligt fiirsta stycket 4, ska man i _fo"rtta hand 

ordna friyta. "(PBL, 8 kap. §9) 

Samma sak gäller om tomten är bebyggd (PBL, 8 kap § 10). Friytan för att möjliggöra lek 

och utevistelse går med andra ord alltid först. En skolgård som inbjuder till fri lek är 
betydelsefull för likväl fysisk, social som mental hälsa. Den fria leken ger välbefinnande och 

glädje och fungerar avstressande utan prestationskrav. Skolgården är en viktig 

rekreationsyta, men utgör också en pedagogisk resurs. Utemiljön kan mycket väl vara en 

viktig del i lärandet och stöd i barnens kunskapsinhämtning kring olika ämnen. Nacka 
växer och kravet på nyetablering av skolor och förskolor är och kommer att bli stort 

framöver. Det är viktigt att utemiljön ses som en viktig resurs i barnets skolgång. Det finns 
tyvärr inga nationella riktlinjer for skolgårdar och det finns heller ingen lag eller förordning 
som i mer detalj reglerar skolans utemiljö för förskolor och grundskolor. Skolgårdens 

utformning är en fråga som är upp till skolans huvudman och samma regler gäller for 
fristående som kommunal verksamhet. Det är därför vi det finns skolor där eleverna saknar 
en inspirerande utemiljö och socialdemokraterna och Miljöpartiet vill påpeka att värde av 

en kvalitativ utemiljö på Nackas skolor och förskolor. 

Ordförandes signatur Utdragsbestyrkande 

,-jf -J"V 
• ; . 
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§ 37 UBN 2017/49 

Förslag till yttrande över nyetablering av gymnasieskola 
vid Akademiska Gymnasieskolan Fisksätra (dnr 32-2017-
1040) 

Beslut 
Utbildningsnämnden antar utbildningsenhetens förslag till yttrande över Frihab AB:s 

ansökan till Skolinspektionen avseende nyetablering av en fristående gymnasieskola vid 

Akademiska Gymnasieskolan Fisksätra i Nacka kommun fr.o.m. läsåret 2018/19. 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

Ärendet 
Nacka kommun ska yttra sig till Skolinspektionen över Frihab AB:s ansökan om 

godkännande som huvudman för nyetablering av en fristående gymnasieskola vid 
Akademiska Gymnasieskolan Fisksätra från och med läsåret 2018/19. 

U tbildningsnämnden är generellt positiv till att nya förskolor, grundskolor och 
gymnasieskolor etablerar sig i Nacka kommun. Kommunens vision är Öppenhet och 
Mångfald och Nacka ser gärna att verksamheter med olika huvudmän och inriktningar 

etablerar sig i kommunen. Det viktiga är inte vilken huvudman som bedriver verksamheten 
utan att det är verksamheter med god kvalitet som bedrivs. 

Utbildningsenheten vill samtidigt framhålla att tidigare försök att starta gymnasieskola i 
Fisksätra och Saltsjöbaden inte har attraherat tillräckligt många ungdomar. Tre 

gymnasieskolor har fått lägga ner sina verksamheter på grund av vikande elevunderlag. Det 

kan också vara svårt att rekrytera lärare att arbeta endast ett fåtal timmar på en skola som 

inte är så centralt belägen. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från utbildningsenheten daterad 2017-05-05 

Bilaga 1: Förslag till yttrande över nyetablering av gymnasieskola vid Akademiska 
Gymnasieskolan Fisksätra, dnr 32-2017:1040 
Bilaga 2: Befolkningsprognos Nacka kommuns 16-åringar åren 2017-2022 samt antal elever 

per skola, program och inriktning 

Yrkanden 
Tobias Nässen (M) yrkade bifall till utbildningsenhetens förslag. 

Ordförandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Espen Bjordal (S), med instämmande av Magnus Söderström (MP), yrkar bifall till enhetens 

förslag med tillägg enligt följande: 

Nya etableringar i områden där elevunderlag inte är tillräcklig innebär förstås risk för 

överetablering och att övriga skolor utarmas på underlag och därmed finansiering. 

Grunden för att driva skolverksamhet måste vara en kombination av goda ekonomiska och 

kvalitativa förutsättningar. Några faktorer som krävs för att få kvalitet i en verksamher är 

bra grundförutsättningar i pedagogik, lokaler och lärarresurser. Skolan behöver kunna 

rekrytera behöriga lärare och för att få ekonomi i verksamheten krävs underlag för 

elevrekrytering. 

En utökning kan innebära en risk för överetablering och därmed organisatoriska 

svårigheter för Nacka på sikt. En utökning kan också försvåra möjligheten att rekrytera 

behöriga lärare till programmet. Då underlaget av tidigare erfarenhet varit begränsat 

riskerar verksamheten därför sårbarheten stor om ett program läggs ner eller får få 

sökanden. Detta kan även innebära ekonomiska konsekvenser med risk för att 

förvaltningen kan komma att stå med en överkapacitet som är svår att avveckla snabbt. 

Vi välkomnar dock en huvudman om denne har ett nytt unikt erbjudande som kan locka 

till sig behöriga lärare samt ett nytt elevunderlag som tidigare tre skoloperatörer inte har 

lyckats locka. 

Beslutsgång 
Ordföranden fann att utbildningsnämnden hade avslagit Espen Bjordals och Magnus 

Söderströms tilläggsyrkande och bifallit Tobias Nässens yrkande. 

Ordförandes signatur Utdrags bestyrkande 

()·-- / - / . 
, \. . 
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UBN 2017/101 

Skolvalet till hösten 20 I 7 - resultat från föräldraenkät 
samt skolvalsstatistik 

Beslut 
Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
I skolvalet till hösten 2017 fick 89 procent plats på den skola de valt i första hand. Det är 

två procentenheter mer än året innan, men når inte riktigt upp till målet på 90 procent. 

Nästan alla, 99 procent, kunde beredas plats på något av sina tre skolval. De som sökte till 

förskoleklass fick i högre grad den skola de valt i första hand än de som sökte till årskurs 7. 

Den enkätundersökning som genomförts bland föräldrar efter att de gjort skolval visat att 

92 procent av föräldrarna tycker att det är mycket eller ganska viktigt i hög grad att välja 

skola. Viktigt i valet är att skolan ligger nära hemmet och erfarenheter från vänner och 

bekanta, samt intrycket vid besök på skolan. Många tycker att prov- och betygsresultat och 

resultat från elev- och föräldraenkäter är viktigt, men farre anger att det är mycket-viktigt. 

Föräldrarna är liksom tidigare i hög grad nöjda med den information de fått om själva valet 

och om webbverktyget Jämforaren. De tycker också att själva valet kunde genomföras 

smidigt. 

Utbildningsenheten menar att det redan i höst kan bli problem med skolplatser for elever 

som flyttar in i kommunen, särskilt i Älta och generellt i årskurs 7 i kommunen. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från utbildningsenheten daterad 2017-05-09. 

Beslutsgång 
Utbildningsnämnden noterade informationen till protokollet. 

Ordförandes signatur Utdragsbestyrkande 
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§ 39 UBN 2015/138 

Statistik om lärare och personal i fritidshem hösten 20 16 

Beslut 
1. Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

2. Utbildningsnämnden beslutar att ge utbildningsdirektören i uppdrag att komplettera 
statistiken i ärendet även med uppgifter från de skolor som inte finns med i 
statistiken från SCB. 

3. Utbildningsnämnden beslutar att ge utbildningsdirektören i uppdrag att följa upp 
skolor med låg andel personal med pedagogisk högskoleexamen och 
lärarlegitimation. 

Ärendet 
Lärarstatistiken visar att andelen lärare med legitimation av de som omfattas av 

legitimationskrav ökat från 81 procent till 85 procent i gymnasieskolor i Nacka. Andelen i 
Nacka ligger över andelen i riket. 

I grundskolan är andelen lärare med legitimation 75 procent i Nacka, jämfört med 73 
procent förra året, också det något över nivån i riket. (korrigerade uppgifter) 

Andelen legitimerade lärare är både i grundskolan och gymnasieskolan högre för 

kommunala skolor än fristående i Nacka. Några enstaka skolor har särskilt låg andel. Sämst 
tillgång till legitimerade lärare är det i ämnet svenska som andraspråk, teknik i grundskolan 

och tyska i gymnasieskolan. De flesta av lärarna som saknar legitimation har dock en 
pedagogisk högskoleexamen. 

Andelen personal i fri tidshem i Nacka som hade pedagogisk högskoleexamen var 26 

procent i oktober 2016, en liten minskning jämfört med året innan. Nackas andel var högre 
än i länet, men lägre än i riket. Andelen varierar en del mellan skolorna i kommunen. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från utbildningsenheten 2017-05-08, korrigerad 2017-05-11. 
Bilaga: Tabeller per skola 

Yrkanden 
Tobias Nässen (M) yrkade bifall till utbildningsenhetens förslag med följande tillägg: 

1. Utbildningsnämnden beslutar att ge utbildningsdirektören i uppdrag att komplettera 
statistiken i ärendet även med uppgifter från de skolor som inte finns med i 

statistiken från SCB. 

Ordförandes signatur Utdragsbestyrkande 
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2. Utbildningsnämnden beslutar att ge utbildningsdirektören i uppdrag att följa upp 

skolor med låg andel personal med pedagogisk högskoleexamen och 

lärarlegi tima tian. 

Beslutsgång 
Utbildningsnämnden beslutade i enlighet med Tobias Nässens yrkande med tillägg. 

Protokollsanteckningar 
Andreas Andersson lät anteckna följande för den socialdemokratiska gruppen: 
Det är med stor oro vi ser på andelen årsarbetare med pedagogisk högskoleexamen i 

fritidshemmen. Under många år har Nacka haft en mycket låg andel utbildad personal i 

fritidshemmen. Att det är svårt att hitta utbildad personal är i högsta grad en nationell fråga 

då utbildningen hanteras på nationell nivå, men den stagnerade utvecklingen är 
oroväckande. Det är också oroväckande hur andelen är så låg på fristående enheter jämfört 

med kommunala samt hur vissa skolor, både fristående och kommunala, har en extremt låg 

andel. Det är positivt att detta nu beslutats ska följas upp samt att mer statistik ska tas fram. 
Siffrorna i grund- och gymnasieskolan är betydligt bättre, till och med bättre än riket, men 

den stora variationen mellan skolor och olika ämnen riskerar att leda till att vissa ämnens 
undervisning på sikt blir sämre än andra. Även här ligger fristående skolor klart lägre än 

kommunala, något vi hoppas tas upp på verksamhets besök med ansvariga rektorer. 

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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§ 40 UBN 2017/107 

Nulägesbeskrivning av nyanlända elevers utbildning i 
Nackas gymnasieskolor 

Beslut 
1. Nuläges beskrivning av nyanlända elevers utbildning i Nackas gymnasieskolor. 

2. Utbildningsnämnden beslutar att ge utbildningsdirektören i uppdrag att utreda och 
återkomma till nämnden med information om vilka eventuella hinder som finns i 

dag för att studenter, bland annat nyanlända, ska kunna studera på den mest 

optimala nivån inom utbildningssystemet oavsett om detta är inom gymnasieskolan 
eller inom vuxenutbildningen. 

Ärendet 
Utbildningsenheten har under vårterminen träffat såväl kommunala som fristående 

gymnasieskolor för att kunna göra en nulägesbeskrivning av nyanlända elevers utbildning. 
Kartläggningen har visat på såväl likheter som olikheter hur skolorna arbetar och vad de ser 
för utmaningar och vilka framgångsfaktorerna med deras arbete är. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från utbildningsenheten daterad 2017-03-13. 

Yrkanden 
Tobias Nässen (I\1) yrkade bifall till utbildningsenhetens förslag med följande tillägg: 
Utbildningsnämnden beslutar att ge utbildningsdirektören i uppdrag att utreda och 

återkomma till nämnden med information om vilka eventuella hinder som finns i dag för 

att studenter, bland annat nyanlända, ska kunna studera på den mest optimala nivån inom 
utbildningssystemet oavsett om detta är inom gymnasieskolan eller inom 

vuxenutbildningen. 

Beslutsgång 
Utbildningsnämnden beslutade i enlighet med Tobias Nässens yrkande. 

Ordförandes signatur Utdragsbestyrkande 
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§ 41 

Statistik nyanlända elever april 

Beslut 
Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 

UBN 2017/39 

U tbildningsenheten rapporterar tertialvis antalet nyanlända i grundskola och gymnasieskola. 

Elevantalet i grundskolan har ökat med ett par procentenheter mellan december och april 

och minskat något i gymnasieskolan. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från utbildningsenheten daterad 2017-05-04 

Bilaga: Tabeller och diagram över antal nyanlända i Nackas skolor 

Beslutsgång 
U tbildningsnämnden noterade informationen till protokollet. 

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utd ragsbestyrkande 
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§ 42 UBN 2017/61 

Utbildningsnämndens samverkan inom och utanför 
Nacka kommun - svar på politikerinitiativ 

Beslut 
Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
Ärendet visar en kartläggning av utbildningsnämndens samverkan med olika aktörer inom 
och utanför Nacka kommun utifrån nämndens ansvarsområden. Utbildningsenheten ska på 

uppdrag av utbildningsnämnden arbeta utifrån nämndens fyra ansvarsområden med olika 

aktiviteter. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från utbildningsenheten daterad 201 7-04-25 

Bilaga 1: Protokollsutdrag UBN 2017-02-16 § 18 
Bilaga 2: Politikerinitiativ 2017-02-16 

Beslutsgång 
Utbildningsnämnden noterade informationen till protokollet. 

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdrags bestyrkande 
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§ 43 UBN 2017/108 

Samarbetsprojekt Nacka gymnasium och Svenska 
Akademien delfinansieras av utbildningsnämnden 

Beslut 
Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
Nacka gymnasium har tillsammans med Södra Latin tackat ja till att ingå i ett 

utvecklingsprojekt benämnt Intensivutbildning i svenska för nyanlända skolelever. Målet är 

att gynna integreringen av nyanlända skolelever genom intensivutbildning i svenska. 

Projektet är tänkt att optimera elevernas förutsättningar att så snabbt som möjligt komma 

vidare i skolsystemet. Detta ska göras genom att bland annat ha tydliga och explicita mål 

för varje ämne och elevkategori. Eleverna ska få mycket undervisningstid och en modell för 

studiehandledning ska utformas. Delar av arbetslag deltar under implementeringsfasen i 

arbetsgrupper, i särskilda möten, diskussionsgrupper och studiedagar kring utgångspunkter 

och utveckling av upplägg för genomförande. Lärarnas arbete kommer under 

genomförandefasen att stöttas av representanter från projektet och arbetet kommer att 
dokumenteras av forskare. 

Huvudfinansiär är Marianne och Marcus Wallenbergs stiftelse, medfinansiär och huvudman 

är Svenska Akademien och ytterligare medfinansiär är Stockholms universitets institution 

för svenska och flerspråkighet. Projekttiden sträcker sig över tre läsår varav det första och 

nu pågående är ett planeringsår. 

Utbildningsenheten anser att detta projekt väl överensstämmer med vad 

utbildningsnämndens utvecklingsbudget ska finansiera och har för att möjliggöra Nacka 

gymnasiums deltagande i projektet beslutat att tillskjuta 350 000 kronor under 

höstterminen 2017. Tanken är att ge fortsatt stöd under hela implementeringstiden, det vill 

säga läsåren 17 /18 och 18/19. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från utbildningsenheten daterad 2017-05-04 

Beslutsgång 
Utbildningsnämnden noterade informationen till protokollet. 

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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§ 44 

Aktuell information 

Beslut 
Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 
Utbildningsnämnden får, inför ordförandebeslut, information om yttrande över kap 8.2 i 
SOU 2017:35 "Samling för skolan. Nationell strategi för kunskap och likvärdighet" 

(Skolkommissionen, del 1). 

Vidare får nämnden information om att utbildningsdirektören har varit på 
Handelskammaren och berättat om Nackas arbete samt att ordförande och 

utbildningsdirektören har besökt Nacka gymnasium. 

Beslutsgång 
Utbildningsnämnden noterade informationen till protokollet. 

Ordförandes signatur 
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§ 45 

Anmälan av delegationsbeslut 

Beslut 
Utbildningsnämnden tar del av anmälda delegationsbeslut. 

Ärendet 
Ärende Beslutsfattare 
Yttrande över detaljplan för Nya Tobias Nässen, ordförande 
Gatan - Elverkshuset U tbildningsnämnden 

UBN 2017 / 69 

Förslag till yttrande över SOU Tobias Nässen, ordförande 
2016:94 "Saknad! Uppmärksamma U tbildningsnämnden 

elevers frånvaro och agera" 

UBN 2017 /64 

Yttrande över detaljplan för förskolan Tobias Nässen, ordförande 
nya Kristallen U tbildningsnämnden 

UBN 201 7 /73 

Delegationsbeslut gällande: Enligt 
- Auktorisation förskola utbildningsnämndens 
- Auktorisation pedagogisk delega tionsordning 

omsorg punkterna 6.1, 6.2, 17.1 
- A vauktorisation Omfattar 32 beslut 
- Omsorg på obekväm tid 

Antagning till förskoleklass och Respektive rektor 

grundskola inför hösten 2017 Omfattar alla beslut som är 
meddelade till 
vårdnadshavare 2017-03-

06. 

Handlingar i ärendet 
Sammanställning av delegationsbeslut daterad 2017-05-18 

Beslutsgång 
Utbildningsnämnden tog del av anmälda delegationsbeslut. 

Ordförandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Datum 
2017-04-11 
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2017-04-30 
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§ 46 

Anmälningar 

Inga anmälningar till dagens sammanträde. 

Ordförandes signatur 
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Utd ragsbestyrkande 
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§ 47 

Övriga frågor 

Beslut 
Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 

23 (23) 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
U tbildningsnämnden 

Pernilla Hsu Båberg (M) ställer övrig fråga med anledning av att det uppmärksammats i 

media att resultat i nationella prov och slutbetyg kan skilja stort på vissa skolor. 

Utbildningsdirektören svarar att i Nacka kommun kan det skilja sig åt mellan ämnen. 

Skillnaden är inte anmärkningsvärda och Nacka har lägre avvikelser än riket totalt. 

Pernilla Fexdal (MP) ställer övrig fråga om läckage av innehåll i nationella prov. 

Utbildningsdirektören svarar att man inte vet hur och var läckaget uppstår. Det har hänt på 

skolor i Nacka men det har hanterats enligt anvisningar. 

Beslutsgång 
Utbildningsnämnden noterade informationen till protokollet. 

Ordförandes signatur Utdragsbestyrkande 




